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Financiën  
- meevallers 
Voor de vierde achtereenvolgende keer konden we een echte natuurijsperiode genieten. De baan 
was 11 dagen open. Er kwamen naar schatting ongeveer 10.000 bezoekers. Alle 40 paar schaatsen in 
de uitleen waren constant in gebruik. De scholen maakten klassikaal gretig gebruik van de baan 
tijdens de lesuren. Het ijshockey was ook dit jaar weer erg in trek. Daarom hebben we wederom  
genoten van een financiële meevaller Veel vrijwilligers en leden hebben zich weer geweldig ingezet 
tijdens deze periode. Daarbovenop komt ook nog weer de inzet van het bestuur, TC en trainers.  
- tegenvallers 
De gemeente verhoogt het tarief voor de zaalhuur voor de dinsdagavondtraining. Verder zal de 
accommodatie van de EIJV extra belast kunnen worden met Euro 1.200,= per jaar, mogelijk dat dit in 
mindering wordt gehouden op onze subsidie. 
 
Sponsoring 
De sponsoring van Kelderman Bouw verloopt naar alle tevredenheid en dit jaar zijn we voorzien van 
een doek met aanduiding snel/langzaam voor op de natuurijsbaan.  
De sponsorcommissie is nog op zoek naar nieuwe sponsors voor bebording langs de baan. 
 
Accommodatie 
Afgelopen zomer is de buitenkant van het clubgebouw opnieuw geschilderd en tevens zijn de 
buitenmuren en het bord ’t Schuttersveld schoongemaakt. Het onderhoudsplan is aangepast en er is 
een begroting gemaakt van 2012 tot 2016.  De schoonmaak van de tegelvloer in het clubhuis zal hier 
ook in worden meegenomen en er zal gekeken moeten worden naar reserveringen tbv een nieuwe 
verwarmingsketel. 
 
De barcommissieleden Chris Stoffel en Marieke Ohm hebben een cursus gevolgd met als advies een 
huisreglement op te stellen. Tevens hebben zij hun diploma sociale hygiëne gehaald. Ondertussen 
zijn er schoonmaaksters aangesteld die met regelmaat de kantine schoonmaken. 
 
Kunstijsbaan 
De initiatieven voor een kunstijsbaan zijn omgezet naar initiatieven voor een multifunctionele hal. Er 
is contact met de Provincie Gelderland, Gelderse Sportfederatie en er zijn initiatieven om binnen de 
Food Valley samen met de WUR te kijken naar mogelijkheden. De voorzitter heeft een zienswijze aan 
de gemeente Ede gestuurd over ‘Sport in Ede op weg naar 2025’. Onze boodschap aan de gemeente 
Ede is duidelijk, men moet sport hoger op de agenda plaatsen. Inmiddels zijn er ook gesprekken met 
een bureau over een marktonderzoek naar haalbaarheid voor een multifunctionele hal in Ede. 
Tevens lopen er gesprekken met de projectontwikkelaar van het Enka terrein. 
 
Organisatie en activiteiten 
De website trekt veel belangstellenden waarbij we zelfs via social media te bereiken zijn, zo heeft de 
EIJV een facebook pagina en hebben we een twitter account met wederom grote dank aan Hayco! 
 
In het voorjaar 2011 werd de Schoolsport Olympiade weer georganiseerd en het was een zeer 
professionele manifestatie. Het gebruik door eigen leden beperkte zich ook nu helaas tot de 
trainingen. 
Positieve ontwikkelingen zijn er te noemen doordat Ynze zich nu volledig als trainer heeft kunnen 
toevoegen aan het trainerscorps. Paul-Johan, Jan en Japke hebben de wedstrijdcoördinatie van resp. 
de pupillen en junioren op zich genomen. Zij nemen ook deel aan een jurycursus. 
De zaaltraining afgelopen winter scoorde een goede bezetting met een prima  afwisseling van Hayco 
en Cor. De bostraining werd grotendeels door Hayco verzorgd vanwege privéomstandigheden bij 



Derk. In 2012 wordt de bostraining verzorgd door Hayco, Derk en ook Ynze zal zo nu en dan 
assisteren. 
 
De zondagochtengroep ATB’ers kon elke week op een enthousiaste groep van zo’n 8 tot 12 personen 
rekenen en op dinsdagavond heeft Sander Keijzer een groep onder zijn hoede met de 
racefietstraining. De zondagochtendgroep in de zomer fietst op de racefiets en start vanaf 09:00 uur 
vanaf het clubgebouw. 
 
Eind maart is het schaatsseizoen afgesloten met een gezellige feestavond waarbij ook de 
clubkampioenen werden gehuldigd en de trainers werden bedankt voor hun bijdrage afgelopen 
seizoen. De breedgetrokken inzet van de jeugdcommissie heeft er mede voor gezorgd dat het een 
zeer geslaagde avond werd. Annelies en Hermen werden terecht geprezen om hun geweldige 
organisatietalent want het feest was weer spetterend! 
 
Coördinator Aafke  Keijzer heeft samen met de wijkcoördinatoren wederom voor een prima 
organisatie en opbrengst gezorgd, samen met de collectanten, om het sporten voor mensen met een 
functionele beperking mogelijk te maken. 
 
Er is inmiddels door Wim Zeeman een start gemaakt met een commissie die het 50 jarig jubileum 
gaat organiseren in 2013 voor de EIJV. Het bestuur heeft voor het Jubileum extra middelen 
gereserveerd. Wim zoekt nog vrijwilligers die willen assisteren bij de organisatie van het jubileum. 
Ideeën of suggesties zijn altijd welkom. 
 
Schaatsen 
De ijstrainingen in Nijmegen, verzorgd door Maarten en Sandra zijn goed en succesvol verlopen. In 
Deventer, met het nieuwe dak, werd de variatie door de wisseling van trainers door de rijders zeer 
gewaardeerd.  Er is een aandachtspunt voor de pupillen door het niveauverschil, eigenlijk zouden 
hier twee trainers moeten zijn. 
 
Op vrijdagavond  13 januari 2012 zijn we met een volle bus  naar Biddinghuizen geweest waar we 
met veel plezier hebben geschaatst op Flevonice. Tijdens de natuurijsperiode zijn de schaatslessen 
succesvol verlopen en ook de trainingen op natuurijs op dinsdag en vrijdag konden beogen op een 
betrekkelijk goede opkomst.  
 
We hadden de eer op 11 februari 2012 het Gewestelijk Kampioenschap Lange Baan op natuurijs te 
mogen organiseren. De dag was zeer geslaagd. S‘ avonds waren er clubkampioenschappen in 
Deventer welke ook goed zijn verlopen inclusief het vernieuwde en geslaagde onderdeel 
ploegenachtervolging. 
 
Friends on Ice was wederom een succes , kinderen heel tevreden, grote deelname, veel informatie 
uitgedeeld. Inzet van Cor, Hermen en Albert en de extra trekker in Annamarie Thomas. 
 
In oktober is er een flinke groep EIJV-ers o.l.v. Trijnie van de Vendel naar de trainingsweek in Inzell 
geweest. Het bestuur heeft afgelopen jaar een financiële bijdrage a Euro 1.000,- beschikbaar gesteld 
om de jeugd tegemoet te komen. Het gaat dan om jeugd die afgelopen winter een bijdrage hebben 
geleverd aan de club (bepaalde klus heeft verricht). Het bestuur wil hiermee tevens het actief 
bijdragen tijdens de natuurijsperiode stimuleren. Ook in 2012 gaat er weer een grote groep 
enthousiastelingen naar het Beierse schaatswalhalla. 
 
Skeeleren 
Er zijn skeelertrainingen verzorgd op de maandagavond door Sandra, Maarten en Lisa. Op 
woensdagmiddag werd er door Cor training gegeven en op donderdagavond zijn zowel het eerste als 
tweede uur goed bezet geweest. 



Op 23 mei organiseerde de EIJV met Ziekenhuis De Gelderse Vallei voor de tweede keer een clinic 
skaten voor astma patiënten. Het is onderdeel van een breder project sporten voor astma patiënten. 
Derk Poel verzorgde de clinic. 
 
Dit jaar geen Hoge Veluwe toertocht maar wel wedstrijden voor de schooljeugd op de baan en 
tijdens de Heideweek een zeer geslaagde finale onder de noemer “Heideweekse 
schoolskeelerkampioenschappen 2011”. Het is de bedoeling deze elk jaar te organiseren en om de 
volgende jaren ook weer een toertocht op de kalender te krijgen. In 2012 zal op 2 juni de Veluwe 
Vallei tocht worden verreden van maximaal 3 aparte lussen van ca 20 a 25 km die elk achter elkaar 
met een ruime tussenperiode op een vast tijdstip starten.  Het is geen pelotonstocht. 
 
Enkele jeugdleden deden voor het eerst mee aan wedstrijden in het kader van de Mijnten 
competitie. Het smaakte ze naar meer zodat ook hier een vervolg aan gegeven zal worden. 
 
Tesqua organiseerde enkele kids lessen op de baan en en Lagerwey deed dat voor ouderen. Met de 
KNSB organiseerde de EIJV een kennismakings clinic voor leerlingen van het ROC A12 om ze te 
enthousiasmeren voor een specialisatie inline skaten. Helaas heeft dat niet geleid tot aanmeldingen 
voor een opleiding tot skatetrainer niveau 2 wat het uiteindelijke doel was. 
Weliswaar  geen Hoge Veluwetocht, wel was er een afsluitende skeelertoertocht voor onze eigen 
leden.  
 
Leden 
Ons lid van verdienste Betty Brandsma is op 27 januari 2012 overleden op 81 jarige leeftijd. Als lid 
van de Edese IJsvereniging heeft zij jarenlang het clubblad verzorgd en op de fiets rondgebracht. Een 
beroep op haar om te helpen bij de kassa, koek en zopie of wat dan ook was nimmer tevergeefs. Als 
er één het predicaat "lid van verdienste" heeft verdiend is het Betty wel geweest, niet omdat ze 
uitzonderlijk goed kon schaatsen maar omdat ze zich bij uitstek verdienstelijk heeft gemaakt ten 
behoeve van de EIJV. 
 
De stijging van het aantal jeugdleden zet zich door, ook afgelopen natuurijsperiode heeft daartoe 
bijgedragen. Daarentegen zijn er wel een aantal opzeggingen mede doordat een aantal leden zijn 
verhuisd wegens studie.  
 
Sportieve terugblik 
Bij de dames is in 2012 clubkampioen geworden: Lenna Lammertink. Teije van Prooije werd 
clubkampioen bij de mannen. Hij was deze avond niet aanwezig omdat hij dat weekend nog 
verplichtingen had op het Nederlands studentenkampioenschap Allround in Groningen. De OL bokaal 
ging naar Berry Lammertink en de pechprijs naar Lotte Herikhuizen vanwege een gebroken pols net 
voor de clubkampioenschappen. 
Interessant te noemen is dat Jorn Haalboom de Elfstedentoch heeft verreden op vrijdag 10 februari 
2012.   
 
Kader. 
De barcommissie werd versterkt met Babs Goosen en dat was een welkome aanvulling met die 
drukke natuurijsperiode. Binnen het bestuur functioneerde  Annelies Mosch als nieuwbakken 
secretaris en Piet Bussing als portefeuillehouder onderhoud. Berry Lammertink, Theo Guykens en 
Theo van de Rijt werden voor een nieuwe periode van drie jaar herkozen als bestuurslid en behielden 
ieder hun functie. 
 
Bij de KPN Junior schaatsclub inline skaten mogen wij 2 personen gratis laten opleiden voor inline 
trainer. De EIJV zoekt nog een instructeur. Tevens heeft de KNSB gevraagd naar opleidingsbehoefte 
binnen de EIJV. Er is zeker behoefte maar er zijn geen mensen die zich ter beschikking stellen.  
 



De nieuwe jeugdcommissie onder aanvoering Van Marije Vellinga, Willemiek van Deelen en Jim 
Visschers manifesteerde zich nadrukkelijk en dat bleek nadrukkelijk tijdens de Inzell trainingsweek, 
het Sinterklaasfeest en het clubfeest voor de jeugd. 
 
Behalve de inzet van leden oriënteerde het bestuur zich ook op maatschappelijke stages, 
leerwerkplaatsen en praktijkbegeleiding. Wat het laatste betreft begon Ynze Stienstra aan een stage 
in het kader van de schaatstrainer 2 opleiding. Maatschappelijke stages en leerwerkplaatsen kwamen 
nog niet tot stand. 
 
Een nieuwe poging voor ondersteuning door middel van een combinatiefunctionaris leverde weinig 
op, omdat de gemeente het ingezette beleid continueerde en daarbinnen is geen plaats voor 
combinatiefunctionarissen met een trainingspak. De coördinerende taken die ze uitvoeren kan de 
EIJV zelf ook uitvoeren. De EIJV heeft juist behoefte aan trainers, die overdag beschikbaar zijn om de 
banden met scholen aan te halen en voor een aanvullend lesaanbod in de avonduren. 
 
Externe ontwikkelingen 
Stichting Combiproject Peppelensteeg. Theo Goosen is uitgetreden als bestuurslid namens de EIJV in 
de functie van penningmeester. Deze functie is inmiddels opgevuld. De Stichting is nog wel op zoek 
naar een EIJV-bestuurslid voor de functie onderhoud. Op dit moment speelt het vraagstuk of de zou 
de gemeente Ede de voormalige kantine van KV Ede gaat verhuren of  verkopen. De CKV Reehorst wil 
de kantine ruilen waar nu een BSO in gevestigd is. Theo van de Rijt en bij toerbeurt Martin de Wit 
(financiële onderwerpen) en Piet Bussing (zaken betreffend onderhoud) wonen de vergaderingen bij.  
 
Sport- en zwem BSO Knoet          
Hans Zwartkruis maakt gebruik van onze kantine ten behoeve van de BSO sinds 1 november 2011 op 
de donderdag- en vrijdagmiddag. Vanaf januari is de accommodatie dagelijks in gebruik. Het bestuur 
heeft  in februari 2012 geëvalueerd hoe  verder gaan.  
 
Stichting Gelderse Poort  
Doel van de Stichting is het gezamenlijk organiseren van regionale trainingen en wedstrijden. De EIJV 
is  hiervan lid geworden en heeft inmiddels ingestemd met de statuten. De navolgende verenigingen 
participeren ook in de Stichting:  -SKOSS uit Oss,-EIJV uit Ede -STW uit Wageningen, -Lacustris uit 
Nijmegen,  en NSV uit Nijmegen. 
 
Doelen 2012-2013 
- Blijvend stimuleren van leden om trainersopleidingen te volgen, vooral voor inline skaten.  
- Blijvend stimuleren leden jury opleidingen te volgen 
- Blijvende aandacht richting gemeente, regiogemeenten en provincie voor regionale  
 kunstijsbaan. 
- Blijvende aandacht richting gemeente voor combinatiefunctie 
- Continueren intensievere samenwerking met scholen (wijk/buurtgericht) d.m.v. clinics en 

skate- en schaatsprojecten van de KNSB, samen met Sportservice en ROC A12. 
- Wedstrijdskeeleren voor de jeugd verder bevorderen 
- Vooral in de zomerperiode nog meer bezoekers naar de baan trekken door attractieve 

activiteiten. 
- Voorbereiden jubileum 2013 
- Geschikte kandidaat vinden voor secretariaat EIJV per april 2013 
 
 
 


